

## RD 860

### RIDE ON FLOOR SCRUBBER



图1 Control panel



图2 Large inlet



图3 Back side open tank



图4 Squeegee

图1 控制面板

图2 加水口

图3 后开始水箱

图4 吸扒

#### 产品特点 FEATURES

仪表板上的直观按钮使操作非常简单，无需特殊培训。

The intuitive button on the dashboard makes the operation very simple and requires no special training.

污水箱感应装置设计：当水充满时，可自动感应电源，更好地保护吸水电机引起的水确保抽吸电机的使用寿命处于最佳状态。

Sewage box induction device design: when the water is full, can automatically induction power, better protection of water absorption motor caused by water to ensure the service life of the suction motor in the optimum state.

自动复位设计：障碍物平稳过渡，自动分离系统。

Automatic reset design: obstacle smooth transition, automatic separation system.

后倾箱设计：打开水箱即可进行电池维护，无需借用任何工具，轻松方便。

Rear tilt box design: open the tank can be battery maintenance, without borrowing any tools, easy and convenient.

最大爬升度可达18度：设备使用面积有限，适合不同的工作环境需求。

The maximum climbing degree can reach 18 degrees: the equipment use area is limited, and it is suitable for more different work environment needs.

FLOOR SCRUBBER

技术规格 SPECIFICATION	RD 860
刷盘宽度 Brush width	860mm
吸扒宽度 Squeegee width	1100mm
清水箱容积 Solution tank	110L
污水箱容积 Recovery tank	125L
电池/工作电压 Battery	DC 6V/200Ah*4
清洁效率 Efficiency	5200m <sup>2</sup> /h
驱动电机 Traction motor	500W
刷盘电机 Brush motor	2*380W
吸盘功率 Vacuum motor	550W
噪音 Noise	≤70dbA
产品尺寸 Size	1560*840*1450mm
重量 Weight( without battery)	230kg